

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB ORIENT INSURANCE COMPANY Date: 01-03-2021 12:44:42 PM Subject: Board of Directors Decisions in the first meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للتأمين التاريخ: 01-03-2021 12:44:42 PM الموضوع: قرارات مجلس إدارة الشركة</p>
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of Arab Orient Insurance Company decided in its meeting held on 24/02/2021 to approve the financial statements as at 31/12/2020, in addition to recommending to the ordinary general assembly of the company intended to be held on 22/04/2021 to retain 2020 net profits after tax amounting to JOD ( 5,675,597 ) within the shareholders' equity.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة الشرق العربي للتأمين قد صادق في جلسته المنعقدة بتاريخ 2021/02/24 على البيانات المالية المدققة للشركة كما في 2020 /12/31 والمرفقة مع هذا الكتاب كما قرر مجلس الإدارة التنسب للهيئة العامة للشركة المنوي عقدها في 2021/04/22 بتدوير الأرباح الصافية بعد الضريبة لعام 2020 والبالغة (5,675,597) دينار ضمن حقوق المساهمين.</p>
<p>24-02-2021</p>	<p>24-02-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Abd Al-Naser Abdallah Position: Compliance officer</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Abd Al-Naser Abdallah المنصب: ضابط - دائرة الإمتثال</p>